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betreft: Uw brief van 25 juli 2023 
 
 
Geacht college, 
 
Als ouders van  ontvingen wij in goede orde uw brief, 
waarin u ons informeert over uw voornemen om het leerlingenvervoer aan te 
passen. Uw voornemen staat geagendeerd voor behandeling in de vergadering 
van de gemeenteraad op 28 september 2023. 
 
Uw brief geeft ons aanleiding om in deze fase van uw voorbereidingen op be-
sluitvorming, als volgt op de voorgenomen aanpassingen te reageren. 
 
Vanzelfsprekend willen wij meewerken en zeker ook meedenken in voorstellen 
die leiden tot verbetering en het efficiënter maken van het leerlingenvervoer. 
Wij proeven echter dat efficiënter maken ook te maken heeft met bezuinigen. 
Wij denken dat bezuinigen op leerlingenvervoer een kwetsbare groep mensen 
kan raken, in hun welzijn aantasten.  
 
Wij geven u, als ouders met ervaring, onze visie. Zowel op uw argumenten die 
in uw brief naar voren komen om het leerlingenvervoer aan te passen richting 
opstapplaatsen, als de wijze waarop u wilt beoordelen welke leerlingen wel of 
niet in staat zijn om gebruik te maken van opstapplaatsen. Als volgt, en ik citeer 
daarbij uit uw brief: 
 
“We willen het kind en de mensen rondom hem of haar ook begeleiden naar 
zelfredzaamheid. Dat betekent dat we kijken wat een kind en de omgeving van 
het kind zelf kunnen, en dat willen we stimuleren” 
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Een nobele, therapeutische en ook wat betuttelende gedachte, waarbij voorbij 
wordt gegaan aan het feit dat ouders van een kind met beperkingen ook zelf al 
alles in het werk stellen of hebben gesteld, om hun kind zoveel mogelijk zelf-
redzaam te laten zijn. Dit vanuit een natuurlijke drang om je kind zoveel moge-
lijk zelfredzaam te maken, waarin door elke ouder met een kind met beperkin-
gen al heel veel tijd en energie is gestopt. Helaas strandt dit vaak op grond van 
de stoornis van het kind. Dus het aangewezen zijn op taxivervoer, op de wijze 
zoals dat nu plaatsvindt, is niet zomaar uit de lucht komen vallen. Ons gevoel is, 
en ik denk dat veel ouders dat met ons delen, dat we wéér aan de slag moeten 
op een onderdeel van zorg wat nu goed geregeld is. Het komt er allemaal maar 
weer bij, terwijl we doorgaans al zoveel met ons kind in de weer zijn. 
 
 
“Voor de beoordeling maken we gebruik van de medische indicatie zoals deze 
nu ook gebruikt wordt. Als ouders/verzorgers aangeven dat het voor het kind 
niet passend is om gebruik te maken van een opstapplaats (ook al staat dat in 
de indicatie), wordt onafhankelijk medisch advies gevraagd.” Vervolgens wordt 
uitgelegd wat onafhankelijkheid in deze betekent. 
Wij wijzen er graag op dat medische zaken die bij de gemeente bekend zijn 
best wel eens verouderd kunnen zijn. Medische gevolgen die leiden tot beper-
kingen, beperkt functioneren kunnen veranderen.  
Het actualiseren van medische gegevens lijkt dus zeer aan te bevelen, als u de 
medische situatie al als uitgangspunt neemt. Het lijkt ons van groot belang daar 
daarbij de grootste zorgvuldigheid wordt betracht en dat u, voor een besluit 
wordt genomen en met de ouders wordt gecommuniceerd, alle informatie in-
wint. Dit kan prima op basis van een door de ouders af te geven machtiging. 
Wat wij willen benadrukken: neem niet eerst een besluit, maar doe vooraf zorg-
vuldig onderzoek. Een andere volgorde dan uit uw voornemen blijkt. 
 
Tenminste zal van een medisch advies deel uit moeten maken dat aangegeven 
wordt wat de effecten van een stoornis zijn op het functioneren en de belast-
baarheid van kinderen. Dat is méér dan een diagnose stellen. De uitwerking 
van een diagnose kan niet iedere arts geven. Dat zal een arts sociale genees-
kunde, een revalidatiearts of in diens verlengde, een arbeidsdeskundige of ge-
dragswetenschapper moeten doen wil een goed en betrouwbaar beeld worden 
verkregen. 
 
Onderdeel van de jaarlijkse aanvraag leerlingenvervoer is een indicatie die een 
commissie van begeleiding (gedragswetenschapper; intern begeleider; school-
maatschappelijk werk; directie) van de school die het kind bezoekt, geeft. Die 
indicatie van de school is gebaseerd op wat de school waarneemt en dat geeft 
een goed beeld van de realiteit, die zeer waarschijnlijk met het medisch beeld 
kan worden onderbouwd. 
 
Kortom, het beoordelen of een kind zelfstandig naar een opstapplaats kan gaan 
is veel meer dan dit vaststellen op basis van een medische diagnose of beeld. 
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In dit verband wijs ik graag op uw “Verordening leerlingenvervoer Uden 2014”, 
Hoofdstuk 2, artikel 12 onder lid d: 
de leerling, naar het oordeel van het college, gelet op zijn structurele lichamelij-
ke, verstandelijke of zintuiglijke handicap niet in staat is – ook niet onder bege-
leiding – van openbaar vervoer gebruik te maken. 
 
Wij verzoeken u om onze in deze brief gegeven informatie te delen, daar waar 
dat een correcte besluitvorming ten goede komt. Vanzelfsprekend zijn wij bereid 
om de door ons gegeven motieven toe te lichten. 
 
Deze brief zullen wij ook sturen aan de fractievoorzitters van de in de gemeente 
Maashorst actieve politieke partijen. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 

  

  
  

mailto:tvansummeren@kpnmail.nl
mailto:svanderpas@kpnmail.nl



